
«Kjære redaktør – kjære tulling! Du har jo topp mulighet til 
å kaste skit fra din spalteplass; MEN da er det jo en stor 
fordel å besitte i alle fall litt intelligens – enig Jan Inge?»



«Truleg var det kjøpet av Skjolden Hotell og 
ikkje minst dei overambisiøse planane om 
gondolbane og helikopterbase som førte til 
Røysis delvise exit frå Skjolden. For 
lokalbefolkninga var perioden der Røysi eigde
hotellet ein einaste lang nedtur. Det var enten 
stengt eller elendig drive.» 

Sogn Avis, Tysdag 19. juli 2016 



«Truleg var det kjøpet av Skjolden Hotell og 
ikkje minst dei overambisiøse planane om 
gondolbane og helikopterbase som førte til 
Røysis delvise exit frå Skjolden. For 
lokalbefolkninga var perioden der Røysi eigde
hotellet ein einaste lang nedtur. Det var enten 
stengt eller elendig drive.» 

DN.no, 03. august 2016



Foto: Fartein Rudjord, dn.no

Da står alle veier åpne for oss Jan Inge, og jeg har allerede med 

min Airbus flydd opp på Bolstadnosi konjakk og flyge drakt, dette 

fordi vi ikke har tid til å vente på gondolbanen Kinsedøl hadde 

tenkt å bygge. Jeg vet du er glad i god konjakk Jan Inge, så mens 

vi koser oss med konjakken, og har kommet godt på ‘kant’, prater 

jeg på deg flyge drakten. Under vegs som tonen i samtalevolumet 

øker og blir livlig, dytter jeg deg utfor stupet, og akkurat da festen 

med bakgrunn i rivningen er i full gang på Skjolden Hotell.

Hvil i fred og i flott natur Jan Inge- du får nok besøk før eller 

siden: uansett kommer ‘reven’ igjen på besøk til Skjolden.

MEN, siden Jan Inge nå ligger flat som en pannekake ved foten av Bolstadnosi, skal jeg synde meg å søke jobben som 
redaktør i Sogns Avis. Får jeg jobben – tror dere? Nei, det går ikke, jeg ville jo ha sultet i hjel på den NAV lønnen han 
visst nok har hatt.

I sorg og ærbødighet,
Oddvar den Gode





DET STARTA 
HER:



Sogn Avis, Laurdag 4. juni 2016 



Sogn Avis, Laurdag 1. oktober 2016 



Sogn Avis, Torsdag 12. januar 2017



Sogn Avis, Laurdag 21. januar 2017



Som ein direkte reaksjon på Sogn avis si einsidige framstilling av arbeidsforholda i Sogn barnevern, velger eg å seia opp mitt abonement. Slik eg opplever det er avisa talerøyr og støttespelar for kun nokre utvalde. Takk for meg. 

Hei Jan Inge. Kjempeflott 

reportasje/dokumentar du hadde laga 

laurdag. Har foreløpig utelukkande fått 

positiv respons og støtte, takk skal du ha 

for at du står på og ikkje gir deg:) 

Eg må diverre trekke meg fra reportasjen du 

skal skrive om Sogn barnevern. Kommunen vil 

no starte oppsigelsesak på meg. Ein av 

grunnane til det er at eg ikkje er lojal og ikkje 

har tillit til rådmannen. Vidare er dei usikker på 

om det er eg som har lekka avtalene rådmann 

har laga med 3 tilsette i Sogn barnevern.

Eg må no ikkje gjere noko som dei kan bruke 

mot meg som at eg ikkje er lojal mot rådmann 

og kommunen.

Håpar ikkje dette kludrar det mykje til for deg. 

Du har sikkert nok du kan bruke lell.

Kan bli ei god historie seinare dette.

Sogndal Venstre vil takka 

redaktøren i Sogn Avis for god 

oppføljing isaka om Sogn Barnevern.

Vil berre først få skryta over den fantastiske jobben de har gjort i samband med saka om Sogn Barnevern. Rett og slett imponerande.

Det er sikkert dumt å stikka hovudet fram, men eg tykte 

likevel at eg måtte skriva noko når ein del folk står fram og 

heiar både på rådmann, ordførar og fylkesmann . Takka 

vera Sogn Avis har denne saka vorte kjend for alle, sjølv om 

det er mykje som framleis blir halde tilbake. Eg vil seia det 

så sterkt at denne saka har vore verdt abonnementet på SA 

åleine!

Så er det sikkert gjort feil på fleire sider i denne saka, men 

det betyr ikkje at det skal haldast skjult, og for meg er det 

det sentrale. Og sjølvsagt at uroa dessverre sannsynlegvis 

har gått utover dei aller svakaste som har fått ei dårlegare 

teneste. Eg tillet meg også å tvila på den rosenraude 

omtalen av tenesta slik den er no, men har ikkje anna enn 

magekjensle å støtta meg på, i tillegg til observasjonar av 

kven som arbeider der for tida.

Godt jobba, og 

stå på vidare!

Spennande og sjå kva 

Sogn Avis føl opp med i 

denne saka. Keep up the

good work :)

Sogn Avis ! Takk for rask og god 

re(d)aksjon vedk. Astrid i Fjørevegen !

- og ei stor takk for ei avisa der redaktøren 

verkeleg "tek tak".

DET set me pris på !

Jani Fardal tør utfordra og skriva om 
saker sjølv om han møter trenering, 
maktmisbruk og ymse manipulerande
taktikkar frå alle hjørner i 
kommunehuset. Prisen er velfortent.

https://www.facebook.com/n/?jani.fardal&aref=1524055156846957&medium=email&mid=56a1e74a7ee9bG209eb00fG56a1ebe3df16dG52&bcode=2.1524055157.AbzB5sfTmMtzpZ-NPg0&n_m=jani@sognavis.no

